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RG - 0002.P.XLVI.2014           

           

P R O T O K Ó Ł   NR   XLVI/ 2014 
 

z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą w dniu 25 września 2014 r. 

 

Punkt 1.   
Otwarcie Sesji. 

Punkt 2.  

Stwierdzenie quorum. 

Punkt 3.  
Przyjęcie porządku obrad. 

Punkt 4.   
Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 

Punkt 5. 

Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 

Punkt 6. 

Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

Punkt 7. 

Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy Gminy Nowe Miasto 

nad Wartą z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2015 rok”. 

Punkt 8. 

Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości mienia komunalnego. 

Punkt 9. 

Przyjęcie uchwały w sprawie regulaminu korzystania ze skateparków zlokalizowanych na 

terenie Gminy Nowe Miasto nad Wartą. 

Punkt 10. 

Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014r. 

Punkt 11. 

Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2014-2017. 

Punkt 12. 

Interpelacje Radnych. 

Punkt 13. 

Wolne głosy i wnioski. 

Punkt 14. 

Zamknięcie sesji. 

  

Ad 1) Otwarcie Sesji.   
Przewodniczący pan Janusz Janicki otworzył XLVI Sesję Rady Gminy i powitał Radnych 

Gminy, Sołtysów oraz Starszyznę CECHu, pana  Tadeusza Pateckiego, pana Andrzeja Kaczora, 

oraz Radnego Zenona Wojciechowskiego, który również należy do starszyzny oraz pana 

Kazimierza Kordylasińskiego i panią Adelę Nowicką. 

 

Ad 2) Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że na ustawowy stan 15 Radnych, obecnych                     

jest 12 Radnych, w związku z powyższym, podjęte uchwały będą prawomocne. 
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Ad 3) Przyjęcie porządku obrad. 

 Przewodniczący odczytał porządek obrad, po czym poinformował, że porządek 

dzisiejszej sesji ulegnie zmianie. A mianowicie zostaną wprowadzone wnioskiem formalnym 

uchwały w sprawie: 

1. uchylenia uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Średzkiego na „Przebudowę 

drogi Powiatowej nr 3739P wraz ze ścieżką rowerową na odcinku Nowe Miasto nad Wartą - 

droga krajowa nr 11 - droga woj. nr 436 w m. Komorze”; 

2. udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Świętej Trójcy w Nowym Mieście nad Wartą 

dotacji z budżetu Gminy na prace  konserwatorskie Kościoła wpisanego do rejestru zabytków. 

3. udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Wniebowzięcia NMP w Dębnie dotacji z budżetu 

Gminy na prace  konserwatorskie Kościoła wpisanego do rejestru zabytków. 

 Radni przychylili się do porządku obrad jednogłośnie, w związku z powyższym porządek 

posiedzenia jest następujący: 

Punkt 4.   
Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 

Punkt 5. 

Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 

Punkt 6. 

Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

Punkt 7. 

Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy Gminy Nowe Miasto 

nad Wartą z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2015 rok”. 

Punkt 8. 

Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości mienia komunalnego. 

Punkt 9. 

Przyjęcie uchwały w sprawie regulaminu korzystania ze skateparków zlokalizowanych na 

terenie Gminy Nowe Miasto nad Wartą. 

Punkt 10. 

Przyjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu 

Średzkiego na „Przebudowę drogi Powiatowej nr 3739P wraz ze ścieżką rowerową na odcinku 

Nowe Miasto nad Wartą - droga krajowa nr 11 - droga woj. nr 436 w m. Komorze”-opracowanie 

dokumentacji technicznej.  

Punkt 11. 

Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Świętej Trójcy 

w Nowym Mieście nad Wartą dotacji z budżetu Gminy na prace konserwatorskie Kościoła 

wpisanego do rejestru zabytków. 

Punkt 12. 

Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Wniebowzięcia NMP 

w Dębnie dotacji z budżetu Gminy na prace  konserwatorskie Kościoła wpisanego do rejestru 

zabytków. 

Punkt 13. 

Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014r. 

Punkt 14. 

Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2014-2017. 

Punkt 15. 

Interpelacje Radnych. 

Punkt 16. 

Wolne głosy i wnioski. 

Punkt 17. 

Zamknięcie sesji. 
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Przewodniczący przeszedł do punktu kolejnego. 

 

Ad 4)  Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 

Przewodniczący poinformował, że protokół z Sesji tradycyjnie  zamieszczony jest na 

stronie internetowej Urzędu, Przewodniczący poprosił o ewentualne uwagi do protokołu.                          

W związku z brakiem uwag Przewodniczący proponował przyjęcie protokołu. Protokół z XLV 

Sesji- został przyjęty 12 głosami za, 0 głosów przeciwnych, 0 wstrzymujących. 

 Następnie pan Janusz Janicki głos oddał starszyźnie CECHu, panu Tadeuszowi 

Pateckiemu, który uhonorował i wyróżnił rzemieślników z regionu Nowego Miasta nad Wartą.    

  

Na salę posiedzenia, do grona Radnych dołączyła pani Julia Rzepka, w związku                           

z powyższym na sali posiedzenia obecnych jest 13 Radnych. 

 Pan Przewodniczący poinformował, że w uchwale w sprawie uchylenia uchwały                        

w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Średzkiego na „Przebudowę drogi Powiatowej                    

nr 3739P wraz ze ścieżką rowerową na odcinku Nowe Miasto nad Wartą - droga krajowa nr 11 - 

droga woj. nr 436 w m. Komorze- opracowanie dokumentacji technicznej jak pani Skarbnik 

zauważyła pojawił się błąd, w tytule uchwały należy skreślić zdanie „opracowanie dokumentacji 

technicznej”, oraz w §1 należy dopisać, że uchyla się uchwałę nr XXXIII/204/2014 z dnia 29 

sierpnia 2013r.  

 

Ad 5) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
 Pan Janusz Janicki informował, że odbywają się właśnie zebrania sołeckie, w sprawie 

rozdysponowania środków na fundusze sołeckie, Przewodniczący informował, że należy 

pamiętać aby nie rozdysponować aż tak znacznej części środków na imprezy, owszem powinny 

się one odbywać, ale nie przesadzając.  

Pan Janicki informował, że Radni mieli zaszczyt uczestniczyć w inauguracyjnej Sesji Rady 

Powiatu, ponadto Przewodniczący odbywał dyżury, na których sprawy zgłaszane przez 

mieszkańców są na bieżąco przekazywane.  

 

Ad 6) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

 Pan Aleksander Podemski Wójt Gminy, informował, że chciałby się ustosunkować                     

do dzisiejszych tematów i uchwał które będą podejmowane. Na drogę powiatową Nowe Miasto 

– Komorze pewne środki  zostały zwolnione, sugerowano aby wykorzystać je w drogach                       

i zgodnie z tą sugestią zasadnym jest dokończenie drogi na ulicy Garncarskiej. Jest też możliwe 

dokończenie drogi Stramnice-Osiek, dzięki czemu zmieni się trasa autobusu, zostanie tam 

postawiony przystanek autobusowy. Jeżeli chodzi o inne zagadnienia drogowe, to został 

rozstrzygnięty przetarg na ulicę Bednarską, zbierane są dokumenty na ulicę Wąską w Chociczy, 

oraz na ulicę Mickiewicza w Chociczy. Na komisji odbywała się dyskusja na temat dotacji dla 

Kościoła w Dębnie, Rada doszła do porozumienia, że dotacja zostanie udzielona w kwocie 

20 000,00 zł. Natomiast parafia w Nowym Mieście otrzyma dotację w wysokości 30 000,00 zł.   

Na posiedzeniu wspólnym komisji toczył się też temat zmiany wynagrodzenia pracowników 

obsługi szkół, padła propozycja aby pewne rzeczy uwzględnić w budżecie na rok przyszły, Wójt 

informował, że w szkołach bezpośrednio przełożonymi są dyrektorzy szkół, przyznać należy,   

że wynagrodzenia są niskie, ale nie może dojść do absurdu, że administracja będzie zarabiała 

mniej niż obsługa. Wójt dodał, że urzędnicy też muszą zarabiać tyle żeby po uzyskaniu jakiejś 

praktyki, doświadczenia po prostu nie odeszli z urzędu do lepiej płatnej pracy. Należy dodać, że 

na pensji budżetowej zatrudnionych jest ok 300 osób.  

Na zakończenie Wójt dodał, że jest po rozmowie z Jarocińskimi Liniami Autobusowymi                      

w sprawie wprowadzenia od stycznia jednego dodatkowego autobusu rano i popołudniu, 

zobaczymy jakie będzie zainteresowanie wśród pasażerów.  
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Ad 7) Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy Gminy 

Nowe Miasto nad Wartą z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2015 

rok”. 

 Projekt uchwały omówił Przewodniczący Rady po czym otworzył dyskusję.  

 Radna Julia Rzepka, informowała, że myśli iż program dobrze funkcjonuje, w tym roku   

z programu skorzystała Ochotnicza Straż Pożarna z Klęki, Radna dodała, że jeżeli nadal 

będzie taka współpraca jak jest teraz z panem Dyrektorem GOKu to jak najbardziej 

zasadnym jest to co Rada wspólnie wypracowała.  

W związku z brakiem dalszych pytań, pan Przewodniczący przeszedł do głosowania. 

 Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 

wstrzymujących.  

► Uchwała Nr XLVI/263/2014 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 25 września                 

2014 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 8) Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości mienia 

komunalnego. 

 Projekt uchwały omówił Przewodniczący Rady po czym Przewodniczący prosił pana 

Wójta o przypomnienie o jakie grunty chodzi.  

 Wójt informował, że przedmiotem uchwały jest wyrażenie zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Dębno, oznaczonej w ewidencji 

gruntów i budynków jako działka  ewidencyjnym nr 18/1 o pow. 0,7600 ha, obręb 0007 

Dębno,  dla której prowadzona jest księga wieczysta nr KZ1J/00021258/8. 

 Radny Artur Borkowski, pytał czy Stowarzyszenie „Krąg” jest zainteresowane 

kupnem tej działki.  

 Pani Gabriela Kosmala, Sekretarz Gminy informowała, że owszem 

Stowarzyszenie będzie się ubiegało o zakup tego gruntu, gdyż ma na celu rewitalizację 

stawu który się tam znajduje, jest on zaniedbany. Stowarzyszenie chce tam 

uporządkować i zagospodarować teren na cele rekreacyjne. Cena gruntu jeszcze nie jest 

znana gdyż musi być przygotowana wycena. 

W związku z brakiem dalszych pytań, pan Przewodniczący przeszedł do głosowania. 

 Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 

wstrzymujących.  

► Uchwała Nr XLVI/264/2014 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 25 września                 

2014 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 9) Przyjęcie uchwały w sprawie regulaminu korzystania ze skateparków 

zlokalizowanych na terenie Gminy Nowe Miasto nad Wartą. 

 Projekt uchwały omówił Przewodniczący Rady po czym otworzył dyskusję.  

 Radny Artur Borkowski, pytał odnośnie piktogramów zamieszczonych na regulaminie, 

jest przekreślona jazda na rowerze, oznacza to że nie można poruszać się na urządzeniach 

w sakateparku czy na terenie skateparku.   

 Pan Przewodniczący informował, że punkt drugi regulaminu określa, że można 

się poruszać na łyżworolkach, deskorolkach i rowerach BMX, a na dole przekreślony jest 

zwykły rower.  

W związku z brakiem dalszych pytań, pan Przewodniczący przeszedł do głosowania. 

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 12 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 1 głos 

wstrzymujący.  

► Uchwała Nr XLVI/265/2014 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 25 września                 

2014 r., stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 10) Przyjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie pomocy finansowej dla 

Powiatu Średzkiego na „Przebudowę drogi Powiatowej nr 3739P wraz ze ścieżką rowerową 

na odcinku Nowe Miasto nad Wartą - droga krajowa nr 11 - droga woj. nr 436 w m. 

Komorze”.  

 Projekt uchwały omówił Przewodniczący Rady po czym otworzył dyskusję. W związku   

z brakiem pytań, pan Przewodniczący przeszedł do głosowania. 

 Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 

wstrzymujących.  

► Uchwała Nr XLVI/266/2014 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 25 września                 

2014 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 11) Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Świętej 

Trójcy w Nowym Mieście nad Wartą dotacji z budżetu Gminy na prace konserwatorskie 

Kościoła wpisanego do rejestru zabytków. 

 Projekt uchwały omówił Przewodniczący po czym otworzył dyskusję. W związku                   

z brakiem pytań, pan Przewodniczący przeszedł do głosowania. 

 Za podjęciem uchwały opowiedziało się 12 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 1 głos 

wstrzymujący.  

► Uchwała Nr XLVI/267/2014 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 25 września                 

2014 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 12) Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej p.w. 

Wniebowzięcia NMP w Dębnie dotacji z budżetu Gminy na prace  konserwatorskie 

Kościoła wpisanego do rejestru zabytków. 

 Projekt uchwały omówił Przewodniczący Rady po czym otworzył dyskusję. W związku   

z brakiem pytań, pan Przewodniczący przeszedł do głosowania. 

 Za podjęciem uchwały opowiedziało się 11 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 2 głosy 

wstrzymujące.  

► Uchwała Nr XLVI/268/2014 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 25 września                 

2014 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 13) Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014r. 

 Projekt uchwały omówiła pani Elżbieta Mnich, Skarbnik Gminy, po czym 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 Radny Marek Banaszak pytał, czy koszt wykonania skateparku zamknie się                             

w  zaplanowanej kwocie, czy możliwym jest aby środków zabrakło. 

 Pani Gabriela Kosmala, Sekretarz Gminy poinformowała Radnego, że są to środki 

zaplanowane na zakup urządzeń, podbudowa już jest ponieważ przy sali gimnastycznej       

w Nowym Mieście jest już podłoże wykonane. W przypadku budowy skateparku                       

w innych miejscowościach koszt się zwiększa, gdyż trzeba wtedy wykonać podłoże.  

W związku   z brakiem dalszych pytań, pan Janusz Janicki przeszedł do głosowania. 

 Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 

wstrzymujących.  

► Uchwała Nr XLVI/269/2014 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 25 września                 

2014 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 14) Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 

2014-2017. 

 Projekt uchwały omówiła również pani Skarbnik, a następnie  Przewodniczący otworzył 

dyskusję. W związku   z brakiem pytań, pan Janicki przeszedł do głosowania. 
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 Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 

wstrzymujących.  

► Uchwała Nr XLVI/270/2014 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 25 września                 

2014 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 15) Interpelacje Radnych. 

 Przewodniczący poinformował, że interpelacje nie spłynęły i przeszedł do punktu 

kolejnego. 

 

Ad 16) Wolne głosy i wnioski. 

 Radna Julia Rzepka, informowała, że ostatnio toczyła się dyskusja na temat ulicy 

Bednarskiej i Radna bardzo się cieszy, że będzie wykonywany ten fragment drogi, 

jednakże jest tam problem z domem, który zagraża bezpieczeństwu, do Radnej zwracają 

się mieszkańcy, aby coś z tym domem zrobić. Radna prosiła aby może powiadomić 

inspektora nadzoru.  

 Wójt informował Radną, że nie wie czy sytuacja tego budynku jest uregulowana, 

podobny przykład ale już dużo gorszy jest w Boguszynie na narożniku, gdzie w chwili 

obecnej są tam ruiny. Wójt informował, że dokładnie nie zna sytuacji, jak sprawy 

własnościowe tam wyglądają, ale bez wątpienia będzie tam problem jak będzie 

wykonywana kostka na tej ulicy.  

 Pani Agnieszka Król, Sołtys Nowego Miasta informowała, że osobiście 

rozmawiała z właścicielem, który jest spadkobiercą tego budynku i od niespełna 3 lat jest 

właścicielem. Pani Sołtys pytała czy nie zechciałby sprzedać tego domu, ale odpowiedź 

pani Sołtys uzyskała taką, że przez najbliższe dwa lata na pewno nic z tym nie będzie 

robił, być może szybciej sprzeda kawałek łąki która leży nieco dalej, ale to też musi 

odczekać aż minie okres pięcioletni. Właściciel podzieli wtedy tą łąkę na działki i będzie 

sprzedawał. Jednakże ten dom, będzie sprzedany w ostatniej kolejności gdyż właściciel 

jest z nim emocjonalnie związany. Pani Sołtys w związku z tym prosiła tego pana                      

o uprzątnięcie tego terenu, ale pan zrzuca winę na dzieci, które prawdopodobnie 

zaśmiecają teren wokół budynku. Pani Sołtys informowała, że jest to nieprawda, dzieci 

tam nie biegają, tam sypie się po prostu wszystko ze starości.  

 Radny Juliusz Twardowski, zwracał się z prośbą o interwencję względem rozpadającej 

się wieżyczki na strażnicy OSP Nowe Miasto n. Wartą. Straż boi się żeby to komuś 

kiedyś na głowę nie spadło.  

 Wójt informował, że ok 10 lat temu wieżyczka była remontowana, nawet zdjęto 

syrenę aby jej nie obciążać, należy to faktycznie sprawdzić i ocenić co robić. Jednakże, 

na razie można mówić o wzmocnieniu jej.  

 Radny Marek Mroziński, pytał czy jest to budynek gminny, jeżeli jest to obiekt 

gminny to można go równocześnie traktować jako zabytek i z tych środków 

wyremontować.  

 Wójt informował, że nie jest to zły pomysł, można dokonać rewitalizacji z tych 

środków na prace konserwatorskie, restauratorskie zabytku.  

 Radny Jacek Nyczke, informował, że są też programy z Zarządu OSP, z których 

można pozyskiwać środki na takie cele. 

 Pan Grzegorz Gogulski, informował, że są to bardzo małe środki, tysiąc złotych, 

może dwa tysiące, bardziej na sprzęty.  

 Radny Jacek Nyczke, informował, że mamy zmianę dzielnicowego, jest to pani 

Weronika Robak.  
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 Radny Artur Borkowski, pytał czy rada ma kompetencje, aby sprawdzić czy środki 

przekazywane na zabytki są zgodnie z przeznaczeniem wykorzystane. Czy może to 

zrobić np. komisja rewizyjna. 

 Pani Mnich informowała Radnego, że każda dotacja przekazana z budżetu gminy, 

jest bardzo skrupulatnie rozliczana. Pod wszystko są przekazywane odpowiednie 

dokumenty, kosztorysy, faktury, jest dokument fotograficzny przed wykonywaniem prac 

i po wykonywaniu prac. Jest opinia konserwatora zabytku, parafia musi być właścicielem 

zabytku, jest uchwała rady na udzielenie dotacji na podstawie której podpisywana  jest 

umowa, idą kosztorysy powykonawcze, podpisuje się inspektor nadzoru. Wszystko 

odbywa się na podstawie uchwały w sprawie udzielania dotacji na prace konserwatorskie 

zabytków, rozliczenie dotacji jest tak trudne, że ksiądz musi korzystać z pomocy 

fachowców, aby wszystko było dokładnie rozliczone.  

 Radny Marek Mroziński, pytał czy gmina ma wpływ na rolników którzy dzierżawią 

grunty od gminy i nie dbają o nie. Radnemu chodzi dokładnie o łąki pomiędzy Klękom a 

Nowym Miastem. Zdaniem Radnego, jeżeli ktoś grunt dzierżawi to po to aby o niego 

dbać.  

 Wójt informował Radnego, że często jest tak, że rolnicy dzierżawią ogromne 

hektary gruntu i na zasadzie takiej, że raz skoszą, biorą dopłaty i nic z tym dalej nie 

robią. Wartość tych łąk przed Nowym Miastem jest niewielka, są to tereny podmokłe,  

raz było skoszone i dalej faktycznie nic się z tym nie robi.  

 Radna Julia Rzepka, informował, że kiedyś była rozmowa o przystanku przy Zespole 

Szkół w Klęce, Radna pytała na jakim etapie wygląda sprawa podjazdu autokaru bliżej 

szkoły, czy tam trzeba dokupić grunt, jak ta sprawa wygląda.  

 Wójt informował, że toczyła się w tym temacie dyskusja, propozycja pani 

Dyrektor była taka, aby autobus podjeżdżał trochę dalej, ale podjeżdżają tam też rodzice 

własnymi samochodami, kadra nauczycielska też tam podjeżdża, bo gdzieś samochód 

zostawić muszą, kwestia rozstrzyga się czy trzeba by było postawić znak, aby nie 

dopuszczać samochody do ruchu, w momencie gdy rodzice zaczną przywozić dzieci i ten 

autobus podjedzie to zrobi się niebezpiecznie. Podobna sytuacja jest też w Chociczy                   

a jeszcze dodatkowo i w Klęce i w Chociczy zjazd tego autobusu jest na łuku, to jest 

ogromny problem przy obydwu szkołach. 

 

Ad 17) Zamknięcie sesji. 

 O godzinie 17
30 

Przewodniczący zamknął XLIV Sesję. 

 

 

Protokołowała                  Zatwierdził 

Podinspektor ds. Rady Gminy    Przewodniczący Rady Gminy 

Julita Ciarcińska-Wachowiak           /-/ Janusz Janicki 

  

 


